

## **Referat, Skydeudvalgsmøde 17. juni 2015**

<b>Dag og tid:</b>	Onsdag d. 17. juni 2015 kl. 17.30-20.30
<b>Sted:</b>	Det store mødelokale, DGI Nordsjælland, Milnersvej 44-46, 3400 Hillerød
<b>Praktik:</b>	Mødet starter med let forplejning
<b>Deltagere:</b>	Dorthe Overgaard (ordstyrer), Andreas Gradischnig, Jørgen Busch, Svend Bodilsen, Gitte Henriksen (referent)
<b>Dagsorden</b>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Godkendelse af referat af mødet d. 21. maj 2015.</li><li>2. Punkter til dagsordenen.</li><li>3. Afrapportering fra administrationen</li><li>4. Regnskabsopfølgning</li><li>5. Evaluering af afholdte arrangementer<ol style="list-style-type: none"><li>5.1. Roskilde Dyrskue</li><li>5.2. Geværterræn Øst</li></ol></li><li>6. Opfølgning på fokuspunkter<ol style="list-style-type: none"><li>6.1. Udvalget<ol style="list-style-type: none"><li>6.1.1. DM 25, 50, 200 og 300m ungdom og senior</li><li>6.1.2. Nordsjællandsmesterskabet d. 22. og 23. august</li><li>6.1.3. Skoleskydning</li><li>6.1.4. DM terræn d. 29. august</li></ol></li><li>6.2. Administrationen<ol style="list-style-type: none"><li>6.2.1. Kurser</li><li>6.2.2. Indrapportere klubmesterskaber</li></ol></li></ol></li><li>7. Udkast til hvidbog for arrangementer</li><li>8. Udkast til årsplan</li><li>9. Booking af skydeterræn</li><li>10. Budget 2016</li><li>11. Efterårsturneringen 2015 - 2016</li><li>12. Booking Hanebjerg 2017</li><li>13. Eventuelt</li></ol>
<b>1.</b>	<b>Godkendelse af referat af mødet d. 21. maj 2015.</b>  Godkendt uden yderligere kommentarer.
<b>2.</b>	<b>Punkter til dagsordenen.</b>  Tilskud til DM. Våben ansøgning/tilladelser. Samarbejde med Skydebaneforeningen Nordsjælland.
<b>3.</b>	<b>Afrapportering fra administrationen</b>  Der er gang i kursusplanlægningen og planlægningen af arrangementer for veteranskytter.
<b>4.</b>	<b>Regnskabsopfølgning</b>  Udvalg sørger for at indsende udlæg for første halve år af sæsonen. Kontoret prøver at lukke så mange arrangementer fra første halve år, så hurtigt som muligt.

<p><b>5.</b></p>	<p><b>Evaluering af afholdte arrangementer</b></p> <p>Roskilde Dyrskue var en succes. Torsdag d. 18. juni er der evalueringssmøde i styregruppen. Lidt over 4.000 besøgende igennem i de tre dage. Det var godt med samarbejdet på tværs af landsdelsforeningerne.</p> <p>Geværræen ØST blev afholdt i samarbejde med Ramløse Skytteforening. Det gik godt, selvom der ikke var så mange deltagere. Det er det sidste geværræen Øst, grundet afskaffelse ved aktivitetsmøde.</p>
<p><b>6.</b></p>	<p><b>Opfølgning på fokuspunkter</b></p> <p>Udvalget</p> <p>DM; der er ikke kommet indbydelse fra Vingsted. Tilskud til DM diskuteres her, og det bliver besluttet at fjerne kørselstilskuddet for pistol- og seniorskytter. Desuden stiger prisen for ikke-udtagne skytter og hjælpere med kr. 50,-</p> <p>Indbydelse til Nordsjællandsmesterskab tilrettes og 2. udkast udsendes til udvalg torsdag d. 18. juni</p> <p>Der er henvendelser fra to skoler, som Gitte arbejder på at finde foreninger til. Udvalget involveres først efter sommerferien</p> <p>Administration får tilmeldinger til DM terræn 29.-30. august, udvalg udtager holdet, administration laver endelig tilmelding</p> <p>Administration</p> <p>I øjeblikket er der tre kursusrækker i støbeskeen: Hjælpetrænerkursus pistol, Træningskultur workshops, Hjælpetrænerkursus riffel under udarbejdelse</p> <p>Indrapportere klubmesterskaber; Dette følger Gitte op på inden juli.</p>
<p><b>7.</b></p>	<p><b>Udkast til hvidbog for arrangementer</b></p> <p>Gitte arbejde videre med dette i juli, som er en stille måned for skydning</p>
<p><b>8.</b></p>	<p><b>Udkast til årsplan</b></p> <p>Gitte arbejde videre med dette i juli, som er en stille måned for skydning</p>
<p><b>9.</b></p>	<p><b>Booking af skydeterræn</b></p> <p>Dyrt at stå alene med bookingen. Kan evt. arrangere terræn i samarbejde med Ramløse. Dorthe taler med Ebbe fra Ramløse om leje af terræn.</p>
<p><b>10.</b></p>	<p><b>Budget 2016</b></p> <p>Gitte fremlægger datoer for udarbejdelse af budget, der senest skal afleveres 1. september.</p>

<b>11.</b>	<b>Efterårsturneringen 2015 – 2016</b>  Der skal holdes et møde med arrangører af sæsonens ranglistestævner. Riffeludvalget vil bl.a. gerne høre om det betyder noget, hvis der ikke uddeles præmier, hvad vi kan gøre ift. kapacitet ved de enkelte stævner og hvordan vi håndterer vi den nye klassificering. Riffeludvalget laver udkast til datoer for mødeafholdelse, Dorthe og Gitte udarbejder indbydelse
<b>12.</b>	<b>Booking Hanebjerg 2017</b>  Tilskud til DM, se punkt 6  Der har været afholdt møde mellem DGI Skydning, DSKyU og ACØ for SKV behandlingen øst for Storebælt. I starten af juni lå der 1600 ansøgninger, mens 200 skytter har fået godkendt siden årsskiftet. Vi er opmærksomme på at det er et fokuspunkt for DGI Skydning. Vi afventer en snarlig afklaring på problemet  Vi er opmærksomme på at der foregår en dialog mellem DGI Nordsjælland og Skydebaneforeningen, med henblik på at lave et samarbejde. Det overvejes om der skal laves en formel samarbejdsaftale
<b>13.</b>	<b>Eventuelt</b>  Der skal udsendes en indbydelse til skytteforeningerne vedrørende et tilbud om biatlon træning til løbforeninger
<b>Næste møde</b>	<b>Onsdag d. 8. juni kl. 9.00-15.00, Bytoften 6, Jægerspris</b>  Næste møde vil være budgetmøde, med følgende punkter til dagsorden:  <ol style="list-style-type: none"><li>1. Booking af Hanebjerg</li><li>2. Planlægning af arrangementer</li><li>3. Budgetlægning</li></ol>